

证书号第4164782号



外观设计专利证书

外观设计名称: 带图形用户界面的光纤熔接机

设计人: 郁红

专利号: ZL 2016 3 0422266.5

专利申请日: 2016年08月25日

专利权人: 广州市博腾通信科技有限公司

授权公告日: 2017年05月31日

本外观设计经过本局依照中华人民共和国专利法进行初步审查, 决定授予专利权, 颁发本证书并在专利登记簿上予以登记。专利权自授权公告之日起生效。

本专利的专利权期限为十年, 自申请日起算, 专利权人应当依照专利法及其实施细则规定缴纳年费, 本专利的年费应当在每年08月25日前缴纳。未按照规定缴纳年费的, 专利权自应当缴纳年费期满之日起终止。

专利证书记载专利权登记时的法律状况, 专利权的转移、质押、无效、终止、恢复和专利权人的姓名或名称、国籍、地址变更等事项记载在专利登记簿上。



局长
申长雨

申长雨



第1页 (共1页)

Certificate No.4164782

Certificate of Appearance Design

Appearance Design Name: Fusion Splicer with Graphical User Interface (GUI)

Designer: Hong Yu

Patent No. :ZL 2016 3 0422266.5

Patent Application Date: Aug. 25th, 2016

Patentee: Guangzhou Boteng Communication Tech. Co., LTD

Authorization Notice Date: May 31st, 2017

This appearance design has been preliminarily examined by us in accordance with the Patent Law of the People's Republic of China and decide to grant a patent right, whose certificate will be issued and the patent will be recorded on it. This patent right will go into effect since the date of granting a patent right.

This patent is valid for ten years. The patentee shall pay an annual fee in accordance with the Patent Law and its enforcement regulation since the patent-applying date. The annual fee of this patent shall be paid before August 25th of each year. If the annual fee is not paid as prescribed, the patent right shall be terminated on the date when the annual fee is expired.

The patent certificate records the law status of the time when the patent was registered. The transfer, pledge, invalidation, termination and reinstatement of the patent right and the change of the name, nationality and address of the patentee are recorded in the patent register book.

Director of Intellectual Property Bureau of the People's Republic of China
Chang Yu Shen

1st Page (1 Page in Total)

证书号第3588600号



外观设计专利证书

外观设计名称: 光纤熔接机(FST-16S)

设计人: 郁红

专利号: ZL 2015 3 0326138.6

专利申请日: 2015年08月27日

专利权人: 郁红

授权公告日: 2016年02月03日

本外观设计经过本局依照中华人民共和国专利法进行初步审查, 决定授予专利权, 颁发本证书并在专利登记簿上予以登记。专利权自授权公告之日起生效。

本专利的专利权期限为十年, 自申请日起算。专利权人应当依照专利法及其实施细则规定缴纳年费。本专利的年费应当在每年08月27日前缴纳。未按照规定缴纳年费的, 专利权自应当缴纳年费期满之日起终止。

专利证书记载专利权登记时的法律状况。专利权的转移、质押、无效、终止、恢复和专利权人的姓名或名称、国籍、地址变更等事项记载在专利登记簿上。



局长
申长雨

申长雨



第1页 (共1页)

Certificate No.3588600

Certificate of Appearance Design

Appearance Design Name: Fiber Fusion Splicer(FST-16S)

Designer: Hong Yu

Patent No. : ZL 2015 3 0326138.6

Patent Application Date: Aug. 27th, 2015

Patentee: Hong Yu

Authorization Notice Date: Feb. 3rd, 2016

This appearance design has been preliminarily examined by us in accordance with the Patent Law of the People's Republic of China and decide to grant a patent right, whose certificate will be issued and the patent will be recorded on it. This patent right will go into effect since the date of granting a patent right.

This patent is valid for ten years. The patentee shall pay an annual fee in accordance with the Patent Law and its enforcement regulation since the patent-applying date. The annual fee of this patent shall be paid before August 27th of each year. If the annual fee is not paid as prescribed, the patent right shall be terminated on the date when the annual fee is expired.

The patent certificate records the law status of the time when the patent was registered. The transfer, pledge, invalidation, termination and reinstatement of the patent right and the change of the name, nationality and address of the patentee are recorded in the patent register book.

Director of Intellectual Property Bureau of the People's Republic of China
Chang Yu Shen

1st Page (1 Page in Total)

证书号第3587704号



外观设计专利证书

外观设计名称: 光纤熔接机(V9)

设计人: 郁红

专利号: ZL 2015 3 0326139.0

专利申请日: 2015年08月27日

专利权人: 郁红

授权公告日: 2016年02月03日

本外观设计经过本局依照中华人民共和国专利法进行初步审查, 决定授予专利权, 颁发本证书并在专利登记簿上予以登记, 专利权自授权公告之日起生效。

本专利的专利权期限为十年, 自申请日起算, 专利权人应当依照专利法及其实施细则规定缴纳年费。本专利的年费应当在每年08月27日前缴纳。未按照规定缴纳年费的, 专利权自应当缴纳年费期满之日起终止。

专利证书记载专利权登记时的法律状况, 专利权的转移、质押、无效、终止、恢复和专利权人的姓名或名称、国籍、地址变更等事项记载在专利登记簿上。



局长
申长雨

申长雨



第1页 (共1页)

Certificate No.3587704

Certificate of Appearance Design

Appearance Design Name:Fusion Splicer(V9)

Designer: Hong Yu

Patent No. : ZL 2015 3 0326139.0

Patent Application Date: Aug. 27th, 2015

Patentee: Hong Yu

Authorization Notice Date: Feb. 3rd, 2016

This appearance design has been preliminarily examined by us in accordance with the Patent Law of the People's Republic of China and decide to grant a patent right, whose certificate will be issued and the patent will be recorded on it. This patent right will go into effect since the date of granting a patent right.

This patent is valid for ten years. The patentee shall pay an annual fee in accordance with the Patent Law and its enforcement regulation since the patent-applying date. The annual fee of this patent shall be paid before August 27th of each year. If the annual fee is not paid as prescribed, the patent right shall be terminated on the date when the annual fee is expired.

The patent certificate records the law status of the time when the patent was registered. The transfer, pledge, invalidation, termination and reinstatement of the patent right and the change of the name, nationality and address of the patentee are recorded in the patent register book.

Director of Intellectual Property Bureau of the People's Republic of China
Chang Yu Shen

1st Page (1 Page in Total)

证书号第3663955号



外观设计专利证书

外观设计名称: 光纤熔接机

设计人: 郁红

专利号: ZL 2015 3 0326714.7

专利申请日: 2015年08月27日

专利权人: 郁红

授权公告日: 2016年04月27日

本外观设计经过本局依照中华人民共和国专利法进行初步审查, 决定授予专利权, 颁发本证书并在专利登记簿上予以登记, 专利权自授权公告之日起生效。

本专利的专利权期限为十年, 自申请日起算, 专利权人应当依照专利法及其实施细则规定缴纳年费, 本专利的年费应当在每年08月27日前缴纳, 未按照规定缴纳年费的, 专利权自应当缴纳年费期满之日起终止。

专利证书记载专利权登记时的法律状况, 专利权的转移、质押、无效、终止、恢复和专利权人的姓名或名称、国籍、地址变更等事项记载在专利登记簿上。



局长
申长雨

申长雨



Certificate No.3663955

Certificate of Appearance Design

Appearance Design Name: Fiber Fusion Splicer

Designer: Hong Yu

Patent No. : ZL 2015 3 0326714.7

Patent Application Date: Aug. 27th, 2015

Patentee: Hong Yu

Authorization Notice Date: Apr. 27th, 2016

This appearance design has been preliminarily examined by us in accordance with the Patent Law of the People's Republic of China and decide to grant a patent right, whose certificate will be issued and the patent will be recorded on it. This patent right will go into effect since the date of granting a patent right.

This patent is valid for ten years. The patentee shall pay an annual fee in accordance with the Patent Law and its enforcement regulation since the patent-applying date. The annual fee of this patent shall be paid before August 27th of each year. If the annual fee is not paid as prescribed, the patent right shall be terminated on the date when the annual fee is expired.

The patent certificate records the law status of the time when the patent was registered. The transfer, pledge, invalidation, termination and reinstatement of the patent right and the change of the name, nationality and address of the patentee are recorded in the patent register book.

Director of Intellectual Property Bureau of the People's Republic of China
Chang Yu Shen

证书号第4068773号



外观设计专利证书

外观设计名称: 光纤熔接机标准容量电池

设计人: 郁红

专利号: ZL 2016 3 0426194.1

专利申请日: 2016年08月26日

专利权人: 广州市博腾通信科技有限公司

授权公告日: 2017年02月22日

本外观设计经过本局依照中华人民共和国专利法进行初步审查, 决定授予专利权, 颁发本证书并在专利登记簿上予以登记。专利权自授权公告之日起生效。

本专利的专利权期限为十年, 自申请日起算。专利权人应当依照专利法及其实施细则规定缴纳年费。本专利的年费应当在每年08月26日前缴纳。未按照规定缴纳年费的, 专利权自应当缴纳年费期满之日起终止。

专利证书记载专利权登记时的法律状况。专利权的转移、质押、无效、终止、恢复和专利权人的姓名或名称、国籍、地址变更等事项记载在专利登记簿上。



局长
申长雨

申长雨



Certificate No.4068773

Certificate of Appearance Design

Appearance Design Name: Standard Capacity Battery of Fusion Splicer

Designer: Hong Yu

Patent No. : ZL 2016 3 0426194.1

Patent Application Date: Aug. 26th, 2016

Patentee: Guangzhou Boteng Communication Tech. Co., LTD

Authorization Notice Date: Feb. 22nd, 2017

This appearance design has been preliminarily examined by us in accordance with the Patent Law of the People's Republic of China and decide to grant a patent right, whose certificate will be issued and the patent will be recorded on it. This patent right will go into effect since the date of granting a patent right.

This patent is valid for ten years. The patentee shall pay an annual fee in accordance with the Patent Law and its enforcement regulation since the patent-applying date. The annual fee of this patent shall be paid before August 26th of each year. If the annual fee is not paid as prescribed, the patent right shall be terminated on the date when the annual fee is expired.

The patent certificate records the law status of the time when the patent was registered. The transfer, pledge, invalidation, termination and reinstatement of the patent right and the change of the name, nationality and address of the patentee are recorded in the patent register book.

Director of Intellectual Property Bureau of the People's Republic of China
Chang Yu Shen

证书号第4068941号



外观设计专利证书

外观设计名称: 光纤熔接机大容量电池底座

设计人: 郁红

专利号: ZL 2016 3 0426136.9

专利申请日: 2016年08月26日

专利权人: 广州市博腾通信科技有限公司

授权公告日: 2017年02月22日

本外观设计经过本局依照中华人民共和国专利法进行初步审查, 决定授予专利权, 颁发本证书并在专利登记簿上予以登记。专利权自授权公告之日起生效。

本专利的专利权期限为十年, 自申请日起算。专利权人应当依照专利法及其实施细则规定缴纳年费。本专利的年费应当在每年08月26日前缴纳。未按照规定缴纳年费的, 专利权自应当缴纳年费期满之日起终止。

专利证书记载专利权登记时的法律状况。专利权的转移、质押、无效、终止、恢复和专利权人的姓名或名称、国籍、地址变更等事项记载在专利登记簿上。



局长
申长雨

申长雨



第1页 (共1页)

Certificate No.4068941

Certificate of Appearance Desgin

Appearance Design Name: High Capacity Battery Base of Fusion Splicer

Designer: Hong Yu

Patent No. : ZL 2016 3 0426136.9

Patent Application Date: Aug. 26th, 2016

Patentee:Guangzhou Boteng Communication Tech. Co., LTD

Authorization Notice Date:Feb. 22nd, 2017

This appearance design has been preliminarily examined by us in accordance with the Patent Law of the People's Republic of China and decide to grant a patent right, whose certificate will be issued and the patent will be recorded on it. This patent right will go into effect since the date of granting a patent right.

This patent is valid for ten years. The patentee shall pay an annual fee in accordance with the Patent Law and its enforcement regulation since the patent-applying date. The annual fee of this patent shall be paid before August 26th of each year. If the annual fee is not paid as prescribed, the patent right shall be terminated on the date when the annual fee is expired.

The patent certificate records the law status of the time when the patent was registered. The transfer, pledge, invalidation, termination and reinstatement of the patent right and the change of the name, nationality and address of the patentee are recorded in the patent register book.

Director of Intellectual Property Bureau of the People's Republic of China
Chang Yu Shen

1st Page (1 Page in Total)

证书号第4068781号



外观设计专利证书

外观设计名称: 光纤熔接机标准容量电池底座

设计人: 郁红

专利号: ZL 2016 3 0426138.8

专利申请日: 2016年08月26日

专利权人: 广州市博腾通信科技有限公司

授权公告日: 2017年02月22日

本外观设计经过本局依照中华人民共和国专利法进行初步审查, 决定授予专利权, 颁发本证书并在专利登记簿上予以登记, 专利权自授权公告之日起生效。

本专利的专利权期限为十年, 自申请日起算。专利权人应当依照专利法及其实施细则规定缴纳年费。本专利的年费应当在每年08月26日前缴纳。未按照规定缴纳年费的, 专利权自应当缴纳年费期满之日起终止。

专利证书记载专利权登记时的法律状况, 专利权的转移、质押、无效、终止、恢复和专利权人的姓名或名称、国籍、地址变更等事项记载在专利登记簿上。



局长
申长雨

申长雨



第1页 (共1页)

Certificate No.4068781

Certificate of Appearance Design

Appearance Design Name: Standard Capacity Battery Base of Fusion Splicer

Designer: Hong Yu

Patent No. : ZL 2016 3 0426138.8

Patent Application Date: Aug. 26th, 2016

Patentee: Guangzhou Boteng Communication Tech. Co., LTD

Authorization Notice Date: Feb. 22nd, 2017

This appearance design has been preliminarily examined by us in accordance with the Patent Law of the People's Republic of China and decide to grant a patent right, whose certificate will be issued and the patent will be recorded on it. This patent right will go into effect since the date of granting a patent right.

This patent is valid for ten years. The patentee shall pay an annual fee in accordance with the Patent Law and its enforcement regulation since the patent-applying date. The annual fee of this patent shall be paid before August 26th of each year. If the annual fee is not paid as prescribed, the patent right shall be terminated on the date when the annual fee is expired.

The patent certificate records the law status of the time when the patent was registered. The transfer, pledge, invalidation, termination and reinstatement of the patent right and the change of the name, nationality and address of the patentee are recorded in the patent register book.

Director of Intellectual Property Bureau of the People's Republic of China
Chang Yu Shen

1st Page (1 Page in Total)

证书号第 4069236 号



外观设计专利证书

外观设计名称: 光纤熔接机大容量电池

设计人: 郁红

专利号: ZL 2016 3 0426137.3

专利申请日: 2016 年 08 月 26 日

专利权人: 广州市博腾通信科技有限公司

授权公告日: 2017 年 02 月 22 日

本外观设计经过本局依照中华人民共和国专利法进行初步审查, 决定授予专利权, 颁发本证书并在专利登记簿上予以登记。专利权自授权公告之日起生效。

本专利的专利权期限为十年, 自申请日起算。专利权人应当依照专利法及其实施细则规定缴纳年费。本专利的年费应当在每年 08 月 26 日前缴纳。未按照规定缴纳年费的, 专利权自应当缴纳年费期满之日起终止。

专利证书记载专利权登记时的法律状况。专利权的转移、质押、无效、终止、恢复和专利权人的姓名或名称、国籍、地址变更等事项记载在专利登记簿上。



局长
申长雨

申长雨



第 1 页 (共 1 页)

Certificate No.4069236

Certificate of Appearance Design

Appearance Design Name: High Capacity Battery of Fusion Splicer

Designer: Hong Yu

Patent No. : ZL 2016 3 0426137.3

Patent Application Date: Aug. 26th, 2016

Patentee: Guangzhou Boteng Communication Tech. Co., LTD

Authorization Notice Date: Feb. 22nd, 2017

This appearance design has been preliminarily examined by us in accordance with the Patent Law of the People's Republic of China and decide to grant a patent right, whose certificate will be issued and the patent will be recorded on it. This patent right will go into effect since the date of granting a patent right.

This patent is valid for ten years. The patentee shall pay an annual fee in accordance with the Patent Law and its enforcement regulation since the patent-applying date. The annual fee of this patent shall be paid before August 26th of each year. If the annual fee is not paid as prescribed, the patent right shall be terminated on the date when the annual fee is expired.

The patent certificate records the law status of the time when the patent was registered. The transfer, pledge, invalidation, termination and reinstatement of the patent right and the change of the name, nationality and address of the patentee are recorded in the patent register book.

Director of Intellectual Property Bureau of the People's Republic of China
Chang Yu Shen

1st Page (1 Page in Total)

证书号第4068263号



外观设计专利证书

外观设计名称: 光纤熔接机光纤对齐驱动电机支架

设计人: 郁红

专利号: ZL 2016 3 0426124.6

专利申请日: 2016年08月26日

专利权人: 广州市博腾通信科技有限公司

授权公告日: 2017年02月22日

本外观设计经过本局依照中华人民共和国专利法进行初步审查, 决定授予专利权, 颁发本证书并在专利登记簿上予以登记, 专利权自授权公告之日起生效。

本专利的专利权期限为十年, 自申请日起算, 专利权人应当依照专利法及其实施细则规定缴纳年费。本专利的年费应当在每年08月26日前缴纳。未按照规定缴纳年费的, 专利权自应当缴纳年费期满之日起终止。

专利证书记载专利权登记时的法律状况, 专利权的转移、质押、无效、终止、恢复和专利权人的姓名或名称、国籍、地址变更等事项记载在专利登记簿上。



局长
申长雨

申长雨



第1页 (共1页)

Certificate No.4068263

Certificate of Appearance Design

Appearance Design Name: Fiber Alignment Driving Motor Bracket of Fusion Splicer

Designer: Hong Yu

Patent No. :ZL 2016 3 0426124.6

Patent Application Date: Aug. 26th, 2016

Patentee: Guangzhou Boteng Communication Tech. Co., LTD

Authorization Notice Date: Feb. 22nd, 2017

This appearance design has been preliminarily examined by us in accordance with the Patent Law of the People's Republic of China and decide to grant a patent right, whose certificate will be issued and the patent will be recorded on it. This patent right will go into effect since the date of granting a patent right.

This patent is valid for ten years. The patentee shall pay an annual fee in accordance with the Patent Law and its enforcement regulation since the patent-applying date. The annual fee of this patent shall be paid before August 26th of each year. If the annual fee is not paid as prescribed, the patent right shall be terminated on the date when the annual fee is expired.

The patent certificate records the law status of the time when the patent was registered. The transfer, pledge, invalidation, termination and reinstatement of the patent right and the change of the name, nationality and address of the patentee are recorded in the patent register book.

Director of Intellectual Property Bureau of the People's Republic of China
Chang Yu Shen

1st Page (1 Page in Total)

证书号第 4105658 号



外观设计专利证书

外观设计名称: 光纤熔接机携带箱

设计人: 郁红

专利号: ZL 2016 3 0426123.1

专利申请日: 2016 年 08 月 26 日

专利权人: 广州市博腾通信科技有限公司

授权公告日: 2017 年 04 月 05 日

本外观设计经过本局依照中华人民共和国专利法进行初步审查, 决定授予专利权, 颁发本证书并在专利登记簿上予以登记。专利权自授权公告之日起生效。

本专利的专利权期限为十年, 自申请日起算。专利权人应当依照专利法及其实施细则规定缴纳年费。本专利的年费应当在每年 08 月 26 日前缴纳。未按照规定缴纳年费的, 专利权自应当缴纳年费期满之日起终止。

专利证书记载专利权登记时的法律状况。专利权的转移、质押、无效、终止、恢复和专利权人的姓名或名称、国籍、地址变更等事项记载在专利登记簿上。

局长
申长雨

申长雨



Certificate No.4105658

Certificate of Appearance Desgin

Appearance Design Name: Fusion Splicer Carrying Case

Designer: Hong Yu

Patent No. : ZL 2016 3 0426123.1

Patent Application Date: Aug. 26th, 2016

Patentee: Guangzhou Boteng Communication Tech. Co., LTD

Authorization Notice Date: Apr. 5th, 2017

This appearance design has been preliminarily examined by us in accordance with the Patent Law of the People's Republic of China and decide to grant a patent right, whose certificate will be issued and the patent will be recorded on it. This patent right will go into effect since the date of granting a patent right.

This patent is valid for ten years. The patentee shall pay an annual fee in accordance with the Patent Law and its enforcement regulation since the patent-applying date. The annual fee of this patent shall be paid before August 26th of each year. If the annual fee is not paid as prescribed, the patent right shall be terminated on the date when the annual fee is expired.

The patent certificate records the law status of the time when the patent was registered. The transfer, pledge, invalidation, termination and reinstatement of the patent right and the change of the name, nationality and address of the patentee are recorded in the patent register book.

Director of Intellectual Property Bureau of the People's Republic of China
Chang Yu Shen

证书号第4106507号



外观设计专利证书

外观设计名称: 光纤熔接机主面板

设计人: 郁红

专利号: ZL 2016 3 0426199.4

专利申请日: 2016年08月26日

专利权人: 广州市博腾通信科技有限公司

授权公告日: 2017年04月05日

本外观设计经过本局依照中华人民共和国专利法进行初步审查, 决定授予专利权, 颁发本证书并在专利登记簿上予以登记。专利权自授权公告之日起生效。

本专利的专利权期限为十年, 自申请日起算。专利权人应当依照专利法及其实施细则规定缴纳年费。本专利的年费应当在每年08月26日前缴纳。未按照规定缴纳年费的, 专利权自应当缴纳年费期满之日起终止。

专利证书记载专利权登记时的法律状况, 专利权的转移、质押、无效、终止、恢复和专利权人的姓名或名称、国籍、地址变更等事项记载在专利登记簿上。



局长
申长雨

申长雨



Certificate No.41066507

Certificate of Appearance Desgin

Appearance Design Name: Main Panel Of Fusion Splicer

Designer: Hong Yu

Patent No. : ZL 2016 3 0426199.4

Patent Application Date: Aug. 26th, 2016

Patentee: Guangzhou Boteng Communication Tech. Co., LTD

Authorization Notice Date: Apr. 5th, 2017

This appearance desgin has been preliminarily examined by us in accordance with the Patent Law of the People's Republic of China and decide to grant a patent right, whose certificate will be issued and the patent will be recorded on it. This patent right will go into effect since the date of granting a patent right.

This patent is valid for ten years. The patentee shall pay an annual fee in accordance with the Patent Law and its enforcement regulation since the patent-applying date. The annual fee of this patent shall be paid before August 26th of each year. If the annual fee is not paid as prescribed, the patent right shall be terminated on the date when the annual fee is expired.

The patent certificate records the law status of the time when the patent was registered. The transfer, pledge, invalidation, termination and reinstatement of the patent right and the change of the name, nationality and address of the patentee are recorded in the patent register book.

Director of Intellectual Property Bureau of the People's Republic of China
Chang Yu Shen

证书号第 4068706 号



外观设计专利证书

外观设计名称: 光纤熔接机自动调焦驱动电机支架

设计人: 郁红

专利号: ZL 2016 3 0426109.1

专利申请日: 2016 年 08 月 26 日

专利权人: 广州市博腾通信科技有限公司

授权公告日: 2017 年 02 月 22 日

本外观设计经过本局依照中华人民共和国专利法进行初步审查, 决定授予专利权, 颁发本证书并在专利登记簿上予以登记。专利权自授权公告之日起生效。

本专利的专利权期限为十年, 自申请日起算。专利权人应当依照专利法及其实施细则规定缴纳年费。本专利的年费应当在每年 08 月 26 日前缴纳。未按照规定缴纳年费的, 专利权自应当缴纳年费期满之日起终止。

专利证书记载专利权登记时的法律状况。专利权的转移、质押、无效、终止、恢复和专利权人的姓名或名称、国籍、地址变更等事项记载在专利登记簿上。



局长
申长雨

申长雨



第 1 页 (共 1 页)

Certificate No.4068706

Certificate of Appearance Design

Appearance Design Name: Automatic Focus Driving Motor Bracket of Fusion Splicer

Designer: Hong Yu

Patent No. :ZL 2016 3 0426109.1

Patent Application Date: Aug. 26th, 2016

Patentee: Guangzhou Boteng Communication Tech. Co., LTD

Authorization Notice Date:Feb. 22nd, 2017

This appearance design has been preliminarily examined by us in accordance with the Patent Law of the People's Republic of China and decide to grant a patent right, whose certificate will be issued and the patent will be recorded on it. This patent right will go into effect since the date of granting a patent right.

This patent is valid for ten years. The patentee shall pay an annual fee in accordance with the Patent Law and its enforcement regulation since the patent-applying date. The annual fee of this patent shall be paid before August 26th of each year. If the annual fee is not paid as prescribed, the patent right shall be terminated on the date when the annual fee is expired.

The patent certificate records the law status of the time when the patent was registered. The transfer, pledge, invalidation, termination and reinstatement of the patent right and the change of the name, nationality and address of the patentee are recorded in the patent register book.

Director of Intellectual Property Bureau of the People's Republic of China
Chang Yu Shen

1st Page (1 Page in Total)